

Date: 8 July 2026

التاريخ: 8 يوليو 2026

Subject: Supplying Fuel, Construction and Maintenance of Fuel Stations

الموضوع: توريد وقود وإنشاء وصيانة عدد من محطات الوقود

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Oman Oil Marketing S.A.O.G. "The Company" would like to announce that it has officially received a Letter of Award on 7 July 2026 from a government entity for the provision of integrated fuel supply solutions together with the construction and maintenance of a number of fuel stations at several locations.

تود شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع. ("الشركة") الإفصاح عن استلامها رسمياً، بتاريخ 7 يوليو 2026م، خطاب ترسية عقد من إحدى الجهات الحكومية، وذلك لتقديم حلول متكاملة لتوريد الوقود، إلى جانب إنشاء وصيانة عدد من محطات الوقود في مواقع مختلفة.

The total contract value is OMR 29,425,384.750 (Twenty-Nine Million, Four Hundred Twenty-Five Thousand, Three Hundred Eighty-Four Omani Rials and Seven Hundred Fifty Baisas), and the contract is effective from 1 July 2026 until 30 June 2031.

تبلغ القيمة الإجمالية للعقد 29,425,384.750 ريالاً عُمانياً (تسعة وعشرون مليوناً وأربعمئة وخمسة وعشرون ألفاً وثلاثمئة وأربعة وثمانون ريالاً عُمانياً وسبعمئة وخمسون بيسة). ويبدأ سريان العقد اعتباراً من 1 يوليو 2026م، على أن يستمر حتى 30 يونيو 2031م.

The Company expects this contract to have a positive impact on its revenues and profitability over the contract period.

ومن المتوقع أن يكون لهذا العقد أثر إيجابي على إيرادات الشركة وربحيتها خلال فترة العقد.

With regards,

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،

Tarik Mohamed Al Junaidi
Chief Executive Officer

طارق بن محمد الجنيدي
الرئيس التنفيذي

